
Agenda Ouderraad De Stapsteen 
 
Locatie: Basisschool de Stapsteen 
 
Maandag 3-6-2024 20.00 uur tot 20.50 uur  
 
Agenda: 
 

1. Opening 
Merel heet ons alle welkom bij de laatste vergadering van dit schooljaar. 

 
2. Goedkeuren notulen vergadering 4-3-2024 

Twee kleine opmerkingen vanuit het team zijn al aangepast/aangevuld in de notulen die 
meegestuurd zijn met de agenda van deze vergadering. Hiermee worden de notulen 
goedgekeurd. 

 
3.  Mededelingen dagelijks bestuur  

 Financiën 
De B’tjes actie van de Jumbo in Maarheeze is een groot succes. De Stapsteen ontvangt veel 
muntjes, maar er zijn ook veel verenigingen en stichtingen die zich ingeschreven hebben 
voor deze actie, waardoor het gedoneerde bedrag lager uitvalt dan van tevoren  verwacht 
was. Het gedoneerde bedrag zal eerder enkele tientjes dan een paar honderd euro zijn. Het 
bestuur van de ouderraad wil het geld graag besteden aan een leuke activiteit op het einde 
van het schooljaar. Met mooi weer bv. een wateractiviteit met spullen die van huis 
meegenomen worden, zoals sponzen en waterpistooltjes met als traktatie een lekker ijsje. 
Andere leuke ideeën zijn ook welkom. Inge geeft aan dat er vanuit school vorig jaar een 
soortgelijke activiteit heeft plaatsgevonden. Is daar vanuit Atalanta nu ook geld voor 
gereserveerd? Mark vraagt dit na.  

 Evaluatie activiteiten 
-De Paaswerkgroep heeft dit jaar eitje tik georganiseerd op school. Deze dag is goed 
verlopen. Alle bonnen zijn ontvangen en uitbetaald door Inge. Bij aanschaf van spullen voor 
eenmalig gebruik vanuit de werkgroep is het belangrijk dat deze spullen gebruikt worden 
voor alle groepen en niet voor één enkele groep. Palmpasen is bijvoorbeeld voor alleen 
groep 3, het is dan niet te bedoeling dat voor het versieren van de stokken geld vanuit de 
werkgroep Pasen wordt gebruikt. Een nadeel bij het thuis versieren van de stokken is dat de 
verschillen in stokken heel groot zijn. Wellicht een idee om het versieren gezamenlijk in de 
klas te doen (net als bij kerststukjes maken).  
-Koningsspelen voor de bovenbouw kon vanwege het weer in Budel niet doorgaan (koud en 
regen). De bovenbouw heeft op school en in de Smelt een alternatief programma gevolgd. 
De geplande activiteiten van de onderbouw konden gewoon doorgaan. Bij één spelletje 
waarbij twee kinderen in één grote broek een parcours moesten lopen, waren de broeken 
kapot. Dit is op de dag zelf gemeld. Donja zal dit ook terugkoppelen naar de werkgroep. De 
kinderen hebben een leuke dag gehad. Jumbo Maarheeze heeft voor die dag veel 
gesponsord.  
-De schoolfotograaf heeft vorige maand de school bezocht. De dag is goed verlopen. 
Sommige ouders hebben het bestelkaartje al ontvangen en geven aan enthousiast te zijn 
over de schoolfoto’s. Petra stopt volgend schooljaar met de werkgroep fotografie. Er zal een 
oproep geplaatst worden voor één nieuwe ouder in deze werkgroep. 
-Vorige maand vonden ook de verkeersexamens plaats. Dit praktijkexamen is voor groep 7 en 
vindt plaats na het behalen van een theorie-examen. Het kind dient een kleine route door 
Maarheeze af te leggen op een goed functionerende fiets (goedgekeurd tijdens de 
fietscontrole). Alle kinderen hebben het examen gehaald. Diploma’s krijgen de kinderen nog 



deze week. Mocht een kind om wat voor reden het niet halen of niet kunnen deelnemen aan 
het examen, dan volgt er een herkansing een jaar later (in groep 8). Veilig verkeer Nederland 
(VVN) had die dag voor alle benodigde personen gezorgd voor het afnemen van het 
praktijkexamen. Vanuit school was er een verzoek gekomen voor twee hulpouders. Helaas 
bleek op de dag zelf dat er voldoende medewerkers van VVN aanwezig waren waardoor de 
hulp van deze ouders niet nodig was. 

 Vooruitblik activiteiten 
-Woensdagochtend vertrekken de kinderen van groep 8 op bivak. Ze verblijven op dezelfde 
locatie als de afgelopen jaren (gebouw van Kizito scouting). Ze gaan voor de eerste keer 
zwemmen op een andere locatie namelijk bij de Weerterbergen in Weert. Afgelopen jaar kon 
de IJzerenman in Weert het openen van het zwembad niet garanderen bij weinig bezoekers. 
Het kanoën is via Rofra ook weer vastgelegd. Hoogwater zou nog voor problemen kunnen 
zorgen, dan zorgt Rofra voor een alternatief.  
-Juffen-  en meestersdag staat gepland voor 3 juli. Elle en Inge gaan daar deze week mee aan 
de slag.  
-De coördinator van de luizenpluis is vanaf heden Bianca van de Kruis. Hopelijk zijn er 
komend schooljaar weer voldoende luizenpluisouders beschikbaar voor alle klassen. Mocht 
dat niet het geval zijn dan zal er in de Parr- app nog een oproep geplaatst worden vanuit de 
werkgroep. 
-Helaas is de vacature voor secretaris nog niet opgevuld. Als secretaris beantwoord je de 
mailtjes die de ouderraad ontvangt, maak je 4 maal per jaar de notulen van de vergadering 
en het jaarverslag. Ben je geïnteresseerd of wil je meer informatie meld je dan bij iemand 
van het bestuur van de ouderraad. 
-Schooljaar 2024/2025. De indeling van leerkrachten over de werkgroepen voor komend 
schooljaar is nog niet duidelijk. De laatste jaren horen we van de werkgroep ouders dat de 
betrokkenheid in de aanloop naar de activiteit minder is. Veelal is het plan voor een activiteit 
al helemaal gemaakt voordat de ouders van de werkgroep aansluiten bij de eerste 
vergadering. Tevens volgt er niet altijd een evaluatie. Hierdoor verlies je mogelijk 
betrokkenheid van ouders die zich inzetten bij de schoolactiviteiten. Door minder inkomsten 
uit de ouderbijdrage, vanwege uitblijven van betalingen, moet er geschoven worden in 
budgetten. Werkgroepen kunnen met activiteiten, bv. met kerst ook kijken of er inkomsten 
voor de ouderraad opgehaald kunnen worden door werkjes van kinderen op een kerstmarkt 
te verkopen. Het initiatief hiervoor ligt bij de werkgroepen. 
 

4. Mededelingen team 
Het probleem van vernieling op het schoolplein blijft. Vanavond vindt er in de Smelt een 
bijeenkomst plaats om te kijken wat de gemeente de jongeren in Maarheeze kan bieden. 
Patricia geeft aan dat het inzetten van een jongerenwerker, die in gesprek gaat met de 
jongeren ook verbetering kan geven van de overlast die ze veroorzaken.  
Roy is druk bezig met de indeling van de leerkrachten over de klassen van volgend schooljaar. 

 
5. Rondvraag 

Inge heeft gehoord dat het overblijfteam een week niet beschikbaar was voor het verzorgen 
van de overblijf op school. Mark geeft aan dat dit klopt. Er is een voorval geweest waarbij het 
team van de overblijf en de leerkrachten van school niet op één lijn zaten voor wat betreft de 
oplossing van dit voorval. Hierna hebben er twee gesprekken plaatsgevonden. Eén, 1 op 1 
gesprek tussen Roy en een coördinator. Later in de week tussen de coördinator van school, 
Roy en de overblijfcoördinatoren. Daarbij zijn afspraken aangescherpt en keuzes gemaakt in 
de bezetting van het overblijfteam. De laatste schooldag op 4 juli wordt de overblijf 
overgenomen door school. Dit was de afgelopen jaren ook al zo en staat los van het voorval 
rond de overblijf van de afgelopen week. 



Claudia, klassenouder dit schooljaar van groep 1-2, miste afgelopen jaar handvatten over je 
taak als klassenouder. Elke klassenouder in de kleuterklas doet het op zijn/haar eigen 
manier. Is bijvoorbeeld een oproep per mail of via de app wenselijk. Soms worden 
hulpouders vanuit de werkgroep al gevraagd. Door de mogelijkheden die de Parro-app heeft, 
zien we de afgelopen jaren ook verschuivingen van vraag van hulpouders vanuit de 
klassenouder naar de vraag rechtstreeks vanuit de leerkracht. Voornamelijk voor de 
kleuterklassen, waarbij er drie klassen zijn met veel activiteiten is overleg over de rol van de 
klassenouders in de groepen wel wenselijk, zodat dit gelijk is. Het bestuur van de ouderraad 
gaat ervoor zorgen dat dit volgend schooljaar op papier komt te staan.  
 

6. Om 20.50 uur wordt de vergadering gesloten. 
 
 

 
 
 


